
Protokół Nr 2

Z posiedzenia Komisji Budżetowo -  Finansowej Rady gminy odbytej w dniu 24 lutego 2011 r.

W posiedzeniu udział wzięli:

1. Klusek Ryszard - przewodniczący

2. Grygla Agnieszka - członek

3. Kostrzewa Piotr - członek

4. Sowińska Elżbieta - członek

5. Wilkowska Maria Wanda -  członek

6. Załęski Aleksander - członek

W posiedzeniu uczestniczył Wójt, Kierownik ZGK i Tadeusz Stańczak -  prac.UG.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał p. Ryszard Klusek, powitał zebranych i przedstawił następujący 

porządek obrad.

1. Omówienie projektów uchwał które będą porządkiem obrad sesji tj.

a) W sprawie ustalenia wysokości procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu 

wartości nieruchomości spowodowanego budową urządzeń infrastruktury technicznej

b) W sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu 

wartości nieruchomości w wyniku podziału dokonanego na wniosek

c) W sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków na fundusz 

sołecki w 2012 roku

d) W sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i taryfy dla 

zbiorowego odprowadzenia ścieków na obszarze gminy Dąbrówka

e) W sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego

f) Zmiany budżetu na 2011

2. Przyjęcie planu pracy komisji na rok 2011.

Przebieg posiedzenia:

Do pkt. 1

Pan Wójt poinformował, że projekty uchwał w sprawie wprowadzenia opłat adiacenckich zostały 

przygotowane z godnie zaleceniami Regionalnej Izby Obrachunkowej.

a) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z 

tytułu wzrostu wartości nieruchomości spowodowanego budową urządzeń infrastruktury 

technicznej został przez komisje zaopiniowany negatywnie.

b) Przy projekcie uchwały dotyczącej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości w wyniku podziału członkowie komisji nie zajęli stanowiska podziału 

członkowie komisji budżetowej nie zajęli stanowiska. Zaproponowali aby zasięgnąć 

informacji, jakie stawki procentowe wprowadzone są w gminach sąsiednich.

c) Projekt chwały w sprawie funduszu sołeckiego na 2012 rok został zaopiniowany pozytywnie.

d) W projekcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

taryfy dla zbiorowego odprowadzenia ścieków członkowie komisji zaproponowali



zwiększenie stawki opłaty za wodę od podmiotów gospodarczych ze stawki 2,48 zł na 

stawkę 2,50 zł

Zwiększenie opłaty za ścieki również od podmiotów gospodarczych z kwoty 3,95 ma 4,0 zł 

Zaproponowani zwiększenie opłaty stałej dla odbiorców korzystających z urządzeń 

zaopatrzenia w wodę stanowiących własność Gminy w wysokości 7,0 zł

e) Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych został 

nieci zmodyfikowany w stosunku do dotychczas obowiązującej uchwały tj. uchwały Nr

XXI11/154/2005 z dnia 25 stycznia 2005 roku.

Zaproponowane wysokości opłat zawarte w projekcie uchwały zostały przez członków 

komisji przyjęte jednogłośnie.

f) Zmiany do budżetu zostały omówione prze Wójta.

Informacja stanowi załącznik do protokółu.

Do przedstawionych zmian radni nie zgłaszali uwag.

Do pkt. 2 Plan pracy na rok 2011 został przedstawiony przez przewodniczącego komisji i przyjęty bez 

wnoszenia poprawek.

Na tym protokół zakończono-

Prze * "  ji


